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Abstract (en)
[origin: CN104552455A] The invention relates to a bench-type die cutting- and/or -punching machine (100) with a stamping and / or -punching
gestation (2) comprising an upper table (10) and a sub-table (9). The sub table (9) has a plurality of matrix-like arranged side by side Metal blocks
(101), for example of aluminum, and wherein each metal blocks (101) has an regardless controllable heating means (104) for selectively heating of
a respective metal pad (101). The heating process causes advantageously an expansion of the metal stud (101), so that, for preparing the stamping
and / or -punching gestation (2) with the Metal block (101).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Flachbettstanz- und/oder -prägemaschine (100) mit einer Stanz- und/oder -prägestation (2) aufweisend einen Obertisch
(10) und einen Untertisch (9), wobei erfindungsgemäß der Untertisch (9) eine Mehrzahl von matrixartig nebeneinander angeordneter Metallklötze
(101) aufweist, z.B. aus Aluminium, und wobei jeder Metallklotz (101) eine unabhängig ansteuerbare Heizeinrichtung (104) besitzt, zum gezielten
Erwärmen eines jeweiligen Metallklotzes (101). Die Erwärmung bewirkt in vorteilhafter Weise eine Ausdehnung des Metallklotzes (101), sodass zum
Zurichten der Stanz- und/oder -prägestation (2) mit den Metallklötzen (101) eine Fläche modelliert werden kann.
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